

---

# Di Mana Dia Hatiku Pahrol Mohamad Juoi

Right here, we have countless book **Di Mana Dia Hatiku Pahrol Mohamad Juoi** and collections to check out. We additionally find the money for variant types and as well as type of the books to browse. The gratifying book, fiction, history, novel, scientific research, as skillfully as various new sorts of books are readily friendly here.

As this Di Mana Dia Hatiku Pahrol Mohamad Juoi, it ends up creature one of the favored ebook Di Mana Dia Hatiku Pahrol Mohamad Juoi collections that we have. This is why you remain in the best website to see the amazing book to have.



---

Samaira Book Publishers

Ibumu Ibumu Ibumu Kemudian baru Ayahmu  
26 cerita daripada 26 ikon ternama dari bidang  
yang berbeza disatukan dalam buku ini dengan  
1 misi yang sama; mengangkat martabat ibu;  
manusia yang selayaknya diagungkan hingga  
hujung nyawa

Bawa Cinta Kita Ke Syurga Iman Publication  
Sdn Bhd

Setiap penyakit ada ubatnya, setiap masalah  
ada penyelesaiannya. Buku ini menyediakan  
jawapan untuk persoalan seharian rumah  
tangga. Ia adalah catatan bicara rasa penulis  
berkaitan dengan hubungan suami isteri dan  
kerukunan sebuah rumah tangga. Bagi yang  
bakal dan telah berkahwin buku memberikan  
panduan menyemarakkan lagi cinta dalam  
perkahwinan. Bagi yang bermasalah buku ini

menunjuk jalan untuk membetulkan hala tuju  
rumah tangga.

Terima Kasih Tuhan Atas Cinta Ini  
Alaf 21

Firman ALLAH S.W.T yang  
bermaksud: “ Sesiapa yang  
mengerjakan amal soleh, baik lelaki  
mahupun wanita sedangkan dia  
orang yang beriman, mereka itu  
pasti akan masuk ke syurga dan  
tidak akan dianiaya walau sedikit  
pun.” – Surah an-Nisa ’ : 124 ALLAH  
yang Maha Adil telah menjanjikan  
syurga kepada semua hamba-NYA  
dengan syarat mestilah beriman dan  
ikhlas melakukan amal soleh. Insan  
yang mengorbankan jiwa raga demi  
menegakkan kebenaran Islam yang

---

suci akan diberikan kedudukan yang tinggi lagi terpuji di sisi-NYA. Meski diuji dengan pelbagai azab yang dahsyat, namun keyakinan kepada ALLAH S.W.T tetap tidak goyah.

Isu 38 - Jaga-jaga, Zon Marabahaya! Galeri Ilmu Sdn Bhd

How to Enjoy Your Life and Your Job will help you create a new approach to life and people and discover talents you never knew you had. This bestseller shows you how to make every day more exciting and rewarding—how you can get more done, and have more fun doing it. A life-changing book that has helped many people around the world, is your key to achieving success in your professional and personal life.

Satu Rasa Dua Hati Mencari Naurah Praise for Na'ima B. Robert's

previous publications:

"Interesting, and certainly timely."—Kirkus Reviews, on *Boy Vs Girl* "Highly recommended."—TheBookBag.co.uk, on *Black Sheep* "Robert's poetic style is captivating."—School Library Journal, on *Ramadan Moon* When Ali first meets Amirah, he notices everything about her—her hijab, her long eyelashes and her red trainers—in the time it takes to have one look, before lowering his gaze. And, although Ali is still coming to terms with the loss of his mother and exploring his identity as a Muslim, and although Amirah has sworn never to get married, they can't stop thinking about each other. Can Ali and Amirah ever have a halal "happily

---

ever after"? Na'ima B. Robert is descended from Scottish Highlanders on her father's side and the Zulu people on her mother's side. She was born in Leeds, England, grew up in Zimbabwe, and went to university in London, England. At high school, her loves included performing arts, public speaking, and writing stories that shocked her teachers! She has written several multicultural books for children which have won, and been shortlisted, for numerous awards. Na'ima divides her time between London and Cairo, Egypt, and dreams of living on a farm with her own horses. Until then, she is happy to be a mum to her four children and keep reading and writing books that take her to a different world each

time.

**No.1x3 : Ibumu.. Ibumu..**

**Ibumu..** Iman Publication Sdn Bhd

Manusia secara fitrahnya inginkan cinta. Tetapi, cinta semata-mata tidak cukup untuk mempertahankan keharmonian sesebuah rumah tangga, terutamanya apabila pasangan sudah jemu dan mula berubah. Maka, adakah kita sudah tersilap memilih pasangan? Haruskah rumah tangga berakhir dengan hilangnya cinta? Buku ini mengajak kita untuk membetulkan sikap dan cara pandang terhadap

---

perkahwinan dimana matlamat utamanya adalah menuju Allah S.W.T. Penulis memberi nasihat bagaimana kita harus mengemudi bahtera sehingga akhirnya, kita mencapai matlamat perkahwinan yang sering disebut-sebut itu: SYURGA. Buku ini sesuai untuk mereka yang:

- Bakal mendirikan rumah tangga.
- Telah mendirikan rumah tangga.

Buku ini sesuai dibaca sebagai prekuel kepada buku Merawat Cinta Dalam Rumah Tangga.

*Mencari Naurah* Simon and Schuster

NATASHA hanyalah gadis kampung. Pertemuannya dengan Asyraf walaupun tanpa sepatah kata menimbulkan bait-bait kasih dalam hatinya. Begitu juga dengan Asyraf. Dia tahu Anuar, sahabat baiknya mencintai Natasha. Hakikatnya, dia hanyalah manusia biasa yang tidak dapat menolak gelora hati yang semakin membara. Mujur masih berbaki iman dan taqwa. Natasha keliru. Jiwa dia ditagih oleh dua jejak. Kasih pada Asyraf tidak pernah padam tetapi halangan orang tua membuatkan dia pasrah. Saat hatinya mula terbuka buat Anuar yang setia menanti, Asyraf hadir kembali mendambakan kasihnya.

---

## The Other Side Of The Coin

Karya Bestari

Buku ini ditulis dengan mesej yang jelas: Zikir tanpa fikir akan menghasilkan individu yang beku, kaku dan mundur walaupun mungkin baik tingkah laku. Fikir tanpa zikir akan membentuk manusia yang aktif, dinamik tetapi merosakkan dirinya dan orang lain dengan pelbagai kemungkaran dan kejahatan. Pada cerita dulu-dulu, ada jejak iktibar yang perlu disusuri semula. Pada alam ciptaan Tuhan, ada pengajaran yang dapat diambil. Ia bergantung pada

bagaimana kita melihatnya. Dan bagaimana kita melihat sesuatu, bergantung pada siapa diri kita. Dengan gaya santai dan simple, penulis mengocak 'fikir' dan 'zikir' pembaca - langkah kecil yang diharapkan dapat menjadi pemangkin kepada langkah yang lebih gah untuk memantapkan 'fikir' dan 'zikir' ummah. Kelebihan yang terdapat pada beliau (Pahrol Mohd Juoi) adalah keupayaan mengolah sesuatu persoalan daripada dimensi yang berbeza dan memberikan persepsi baru terhadap perkara yang digarapnya.' Ann Wan Seng,

---

Setiausaha Agung Kehormat dan benar, yang mampu mengubah  
MACMA Buku ini terbahagi rasa yang gundah serta membuat  
kepada tiga bahagian: Bahagian fikiran menjadi lebih besar,  
1: Iktibar Kisah Dulu-dulu - seterusnya mampu mengubah  
Mencari hikmah dan ibrah, jiwa!  
teladan dan sempadan, daripada *Berteduh Kerana Kekosongan Hati*  
cerita rakyat yang merupakan (*Siri Berteduh Hati, #2*) Galeri  
suara hati orang bijaksana Ilmu Sdn Bhd  
untuk mendidik umat. Bahagian Antara nikmat terindah yang ALLAH  
2: Berguru dengan Alam - hadiahkan buat kita adalah  
Melihat nikmat tanpa melupakan perasaan cinta. Betapa hebat  
Pemberi nikmat, dengan nikmat dan anugerah ini  
menjadikan alam sebagai Maha sehinggakan sebahagian kita  
Karya Tuhan yang sentiasa terlupa siapa diri dan arah tuju  
berbicara dengan manusia di dunia tatkala dilamar oleh rasa  
tentang keagungan Penciptanya. cinta ini. Ramai orang berbicara  
Bahagian 3: Kata Dikota - tentang nikmat cinta dengan bahasa  
Memuatkan kata-kata yang indah tentang sempadan yang perlu  
dijaga. Tidaklah salah sebenarnya

---

membicarakan soal cinta, tetapi biarlah kita sentiasa sedar dan berwaspada. Cinta itu fitrah. Ia menghubungkan dua jiwa, bahkan dua keluarga. Namun jika cuai menjaga, sekelip mata ia bertukar menjadi fitnah. Jika cuai menjaga, ia mampu bertukar menjadi musibah yang meretakkan ikatan bersaudara dalam sekelip mata.

### *Aini's Railway Odyssey*

WhiteCoat Group Sdn. Bhd.

Di waktu Raina ingin lari daripada Emir Hadhri, kek cawan Red Velvetnya telah menemukan mereka kembali. Raina jadi kalut. Hati Emir semakin terpaut. Mereka bagai langit dan bumi. Namun rasa cinta itu lebih mengatasi sehingga Raina

tidak teragak-agak untuk menjadi isteri kepada lelaki yang baharu sahaja dikenalnya. Oh... rupanya tidak mudah menyesuaikan diri. Banyak perbezaan wujud di celah-celah kehidupan mereka. Setiap kali Emir berulit dengan buku, Raina mati kutu. Raina kepingin untuk berkumpul dengan adik-beradiknya, Emir pula mahukan ruang privasinya. Emir terlalu obses dengan pengajiannya, Raina dambakan kemesraan mereka. Tersilap kata, cemburu pula melanda. Rasa tidak puas hati semakin membukit. Kisah lama kembali diungkit. Hati masing-masing mula rasa sakit. Hidup sebung, tetapi tetap rasa



---

kosong. Benarkah perpisahan merupakan yang terbaik buat mereka?

**With All My Heart** Andrews McMeel Publishing

Di tengah-tengah kemelut hidup yang maha dahsyat ini, masih ramai yang lebih prihatin dan lebih berminat dengan tentang gajet-gajet teknologi berbanding persoalan hati. Betapa ramai manusia yang lebih serius untuk servis keretanya berbanding 'servis' hatinya. Kereta dicuci, ditukar dan dihias dengan pelbagai aksesori sedangkan jiwa, fikiran dan emosi terbiar kotor dan berkarat. Justeru, tidak hairanlah mengapa ramai manusia umpama kereta rosak yang sedang terhincut-hincut dalam perjalanan hidup yang

penuh cabaran ini. Manusia seharusnya tidak terkapa-kapa dengan pelbagai soalan tanpa jawapan. Buku ini ditulis atas dorongan ingin melihat Islam kembali menjadi cara hidup, bukan semata-mata cara mati. Buku ini akan memperlihatkan keterkaitan (linkage) yang kukuh antara hubungan dengan Allah dan manusia, ibadah dengan kerja, laba dengan pahala, material dengan spiritual, dunia dengan akhirat. Insyaa-Allah, buku pertama dalam Modul Mukmin Profesional ini akan memfokus kepada Mukmin Profesional, Hidup Cemerlang dengan Memberi, Erti Kecemerlangan Dunia dan Akhirat, Sikap Positif Penentu Kejayaan dan Kesedaran Celik Mata Hati.

*Semerah Red Velvet* Iman

---

Publication Sdn Bhd

Do you feel overwhelmed right now with all the pressures and uncertainties of life? Does the thought of your past failures, failed relationships and negative labels drag you down? Have you ever wished that you could just leave everything behind and start fresh? Are you ready to finally let go, move on and live a happy and joyful life? If you keep bringing negative baggage from yesterday, it will eventually poison your future. You may have had an unfair past, but the truth is, you don't need to have an unfair future. You may

have had a rough start in your marriage, your business, your career - but it's not how you start that matters most, it's how you finish. Let us begin the exploration of your journey towards "surrendering" in this book. And may we all find the strength to let go, the capacity to forgive, and the faith to move on.

**Manisnya Cinta Si Anak Muda**  
ITBM

AL-MASIH ISA putera Maryam, seorang Rasul mulia utusan ALLAH untuk semua Bani Israel pada ketika itu. Ajaran baginda ditaati para hawariun, pembantu setia yang tidak pernah lelah

---

berjuang mempertahankan tauhid pada Yang Esa. Paul hadir lalu mencorak citra baru ajaran baginda. Kristianiti muncul dan lakarannya pula tidak senada. Tapi ia mampu mencapai agenda, mencuri hati para pemujanya. Islam datang lantas diterima warga dunia. Katanya ALLAH itu Esa, Isa itu kekasih-NYA. Inilah yang diuar-uarkan saat Muhammad menjadi pesuruh-NYA. Dan ia akan terus berkumandang sehingga tibanya saat yang pasti... Namun, jalan tauhid itu penuh cabaran. Diuji para hamba-NYA sebagai bukti tanda keimanan. Sesungguhnya Islam sudah lama bertapak di sini.

Kehadirannya tidaklah semudah yang disangka. Banyak cabaran yang dilalui hingga menggugat kedudukannya di tanah bertuah ini. Justeru, bagaimanakah cara terbaik untuk menghadapinya? Ingatlah... pertahankanlah akidah! Jangan ragu-ragu! Inilah satu-satunya harta yang kita ada! Bekalan saat bertemu dengan-NYA.

**Dilema Melayu-Islam** PTS Publishing House Sdn. Bhd.

On Darul Arqam, a banned Islamic organization in Malaysia, events leading to the detention of its leaders; account.

The Spiritual Strength in Our Scars Galeri Ilmu Sdn Bhd

---

DEK kerana fitnah dan dihukum mana dalam menyelesaikan bapa sendiri, Saifudin menjadi urusan. Meniti usia remaja, perantau di bumi Serambi Mekah Saifudin terjebak cinta tiga - Aceh. Banyak ranjau yang terpaksa dilalui sebelum bermukim di situ. Saifudin diangkat menjadi anak asuhan kepada Wali Sufi. Memilih mendalami agama Islam tetapi pada masa yang sama berminat dalam seni persilatan. Di sinilah perawakan Saifudin terbentuk. Dari anak manja di Punggor berubah menjadi pemuda yang pendiam. Ajaran agama Islam banyak membentuk caranya bertingkah laku. Sentiasa mengiringi Wali Sufi ke mana-

segi. Engku Aminah dari kerajaan Pagar Ruyong tertarik dengan akhlak terpuji lelaki itu. Kemunculan Ratna Sang Ratu Sulaman menjadi penghalangnya kerana ada sekelumit rasa cemburu membajai jiwanya.

Cekik Mata Hati Alaf 21  
Letters to God is about a journey of a young girl named Sarah in trying to find her footing in a challenging world. An introvert by nature, Sarah struggles to balance her work,

---

life and her spiritual longing while trying to adapt to her new surroundings. She found friendship along the way and also experienced hostility and heartache. Not knowing who to turn to, she turned to God. This book tells the story of how a young girl, who made a decision to write letters to God, telling Him of all her worries, pain and also her happiness. She believes that one can talk to God at any time, any place, even outside prayers, as He is All Hearing (As-Sami) and All Knowing (Al-Alim).

**Khazanah Cinta Ilahi** PTS  
Publishing House Sdn. Bhd.

"Rehatkan kami dengan solat, wahai Bilal." Begitu kata-kata Rasulullah SAW kepada Bilal RA. Saban hari, rutin harian yang kita lalui menemukan kita dengan masalah dan cabaran yang membuatkan hati kita berasa letih dan penat. Kita mencari kerehatan dengan hibuaran, makan-makan, jalan-jalan, bahkan juga solat. Tetapi rehatnya hai ini cuma sementara. Selang beberapa ketika, ia kembali lesu dengan masalah dunia. Solat yang seharusnya menjadi kerehatan, dirasakan seperti beban. Takbir, rukuk, sujud dan salam, hanya tinggal gerakan dan ucapan kosong tanpa kesan dan impak pada hidup. Ketenangan yang dicari masih belum dirasia. Melalui buku ini, Ustaz Pahrol membawa pembaca ke alam

---

solat yang mampu merehtkan hati yang semakin gusar dengan dunia. Hakikatnya, jarak di antara hati dengan ketenangan yang diinginkan ialah sebuah solat yang tulus penuh makna.

Di mana dia di hatiku? Iman

Publication Sdn Bhd

Lelaki sehebat itu. Orang segar itu. Bagaimana mahu memenuhi semua harapan yang ada? Bagaimana mahu memastikan kekaguman ini bukanlah pendewa-dewaan, sehingga mengecewakan dia yang sudah pergi? Kisah ini akan melibatkan pelbagai orang dalam hidup Allahyarham Tok Guru. Daripada isteri, anak, saudara-mara, kepada orang rapat, anak murid, pegawai kerajaan dan mereka yang jauh, tulisan yang memuatkan antara kisah yang

menceritakan bagaimana Tok Guru mempengaruhi hidup mereka. Juga bagaimana kita dapat belajar daripada cara Tok Guru berinteraksi dengan setiap seorang daripada mereka. Gabungan harapan dan kepercayaan bagi memajukan usaha dakwah seorang lelaki bernama Tuan Guru Nik Abdul Aziz Nik Mat.

**Menulis dari Hati Biar Sampai ke Hati** Karya Bestari

Di manakah sebenarnya ketenangan? Saban hari, dari pagi hingga malam kita mencari dan mengimpikan rasa tenang. Ia sentiasa datang dan pergi dengan sendiri. Ketenangan itu tidak pernah kekal dengan kita, dan akan

---

selalu didamba. Mungkin sebenarnya, ketenangan hakiki itu tidak terletak di dunia. Tenang hadir hanya sementara, cukup untuk membuat kita ternanti-nanti bila ia akan hadir semula. Buku ini hadir untuk memberikan pesan-pesan buat sebuah hati, sebagai bekalan menuju ketenangan yang abadi. Ustaz Pahrol Mohamad Juoi menyedarkan kita akan hakikat masalah dan cabaran kehidupan ini yang tidak akan luput. Atas sebab itu, kita perlu menyediakan hati yang kuat untuk menghadapinya. Buku ini merupakan buku ketiga

daripada Siri Berteduh Hati yang merangkumi tiga buah buku iaitu: i. Berteduh Daripada Kegelisahan Hati ii. Berteduh Kerana Kekosongan Hati iii. Berteduh Untuk Ketenangan Hati *The Art of Letting God* Alaf 21 Al-Quran itu membawa rahmat dan hikmah. Ia juga merupakan ungkapan ketuhanan yang memperlihatkan kebenaran serta kecantikan susunan bahasa yang teratur. Sesungguhnya ia turut memberi syafaat di akhirat kelak kepada sesiapa yang mengagungkannya. Mempelajari hukum bacaan al-Quran adalah fardu kifayah. Maka, perelokkanlah agar setiap lafaz

---

yang diucap itu tepat dan benar tanpa kesilapan. Mudah-mudahan kita dapat meraih ganjaran daripada-NYA kelak. Belajar Tajwid Dengan Berkesan merupakan manual ringkas mempelajari hukum bacaan al-Quran dengan mudah. Bermula dengan pengenalan huruf, sifat-sifat huruf, tanda baca hinggalah kepada pecahan hukum tajwid yang lima dan seterusnya. Teknik penyampaian buku ini juga adalah ringkas, padat dan mudah difahami. Penggunaan empat warna menjadikan persembahan buku ini lebih menarik.